
Styrelsemöte	Stämningsgårdens	IK	
2021:3	
Tid:	17	mars	2021	kl.	18:30	–	20:00,	Plats:		Digitalt	möte	
	
Närvarande:	

Frank Larsgård (Ordförande – 1) X	
Emma Pärson (Sekreterare – 1) X	
Monika Windling (Vice ordförande – 1) X	
Fredrik Degerman (Kassör – 1) X	
Björn Kärnebro (Ledamot – 2) X	
Stina Lundström (Ledamot – 2) X	
Camilla Nordin (Ledamot – 2) X	
Olov Wallström (Ledamot – 2) 	
Andreas Karlsson (Ledamot – 1) X	
Johan Granstrand (Ledamot – 1) 	
	

1. Mötets	öppnande	
Ordförande	öppnar	mötet.	

2. Närvarande	
Enl.	ovan	

3. Val	av	justerare	
Fredrik	Degerman	väljs	till	justerare	för	protokollet.	

4. Godkännande	av	dagordning	
Ok.	

5. Obligatoriska	mötesfrågor	
a. Ekonomi	–	Budget	på	gång,	klar	till	nästa	vecka.	
b. Material	‐	Stor	beställning	lagd	i	januari,	men	materialet	har	inte	kommit	

ännu.	Kontakt	har	tagits	med	Intersport	för	att	skynda	på.	
c. VFF	–Erbjudande	om	att	delta	i	satsningen	gällande	lokala	fotbollsutvecklare	

och	lokala	målvaktsutvecklare	har	kommit	från	VFF.	Vi	meddelar	vårt	intresse	
att	delta.	
	

6. Senaste	mötesprotokoll?	
Ingen	kommentar,	ok	att	lägga	till	handlingarna.	

	
7. Mötesfrågor	

a. Årsmöte	–	Verksamhetsberättelse	och	verksamhetsplan	finns	framtaget	och	
budget	kommer	vara	klar	till	mötet	nästa	vecka.	Kallelse	har	skickats	ut	och	
Teams‐länk	kommer	läggas	in	för	att	möjliggöra	deltagande.		

b. Samarbetet	och	lagen	–	Flickor	‐09	har	pratat	med	Myckle	och	kommer	träna	
ihop	vid	vissa	tillfällen.		
Pojkar	‐08		‐	Ett	antal	killar	har	valt	att	gå	över	till	Sunnanå	istället	för	Myckle	
då	de	tränat	ihop	under	vinterträningen.		
Flickor	‐07	Fortsatta	diskussioner	kring	möjligheten	att	behålla	ett	
MIK/MSK‐lag	och	ett	SIK‐lag	är	möjligt.		
Flickor	‐12	är	mycket	få	och	kommer	måsta	hitta	andra	vägar,	antingen	gå	
över	till	Myckle,	alternativt	spela	med	pojkar‐12	eller	yngre/äldre	
åldersgrupper	inom	SIK.	Björn	följer	upp	med	tränarna.	
	
En	slutsats	i	diskussionerna	kring	möjligheten	att	behålla	så	många	barn	som	
möjligt	aktiva	inom	fotbollen	och	i	föreningen,	är	att	föreningen(tillsammans	



med	MIK	och	MSK)	måste	jobba	för	att	kunna	erbjuda	vinterträning	på	
vintern.	

c. Omval	
	
Vald	för		Namn	 Representerar	lag	 Ställer	upp	för	omval	

1år	 Frank	Larsgård	 F07,	F09	 Ja	

1år	 Emma	Rönnblom	Pärson	 P09	 Ja	

1år	 Fredrik	Degerman	 ‐ 	 Ja	

1år	 Monika	Windling	 P08,	F10	 Nej	

1år	 Johan	Granstrand	 P08	 Ja	

1	år	 Andreas	Karlsson	 P11	 Ja	

Stina	Lundström	har	kvar	ett	år,	men	har	ej	möjlighet	att	fortsätta	och	ersätts	av		
	 Emma	Wikblad.	

	
8. Övriga	frågor	

Genomgång	och	uppdatering	av	föreningsdokument	inför	verksamhetsåret	
gjordes	under	mötet.	
	

9. Nästa	möte	
	
24	mars	2021	–	18:30‐20:00	
	
Årsplan:	jan/feb/mars/april/maj/juni/juli/aug/sept/okt	
	

10. Mötets	avslutande	
	

Protokollförare	 	 	 	 Justeras	
	
………………………………………….	 	 ………………………………………………..	
Emma	Rönnblom	Pärson	 	 	 Fredrik	Degerman	

Stamp


